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Norges Amerikanske Idretters Forbund
Protokoll fra Styremøte 5/2024 - Styremøte NAIF

Sted: Ullevål Stadion,Sognsveien 73, 0854 Oslo

Dato: 17. juni 2024, 19:00

Deltakere: Thomas Kejser-Lervik (daglig leder), Richard Vogt (styrets leder), Liv Brurberg Hansen
(styrets nestleder), Elisabeth Våland Suhr (styremedlem), Natalie Beatrice Andreassen
(styremedlem), Oda Kringeland (styremedlem), Olav Strand Ruud (styremedlem), Rebecka
Ulsaker Knudsen (styremedlem), Erlend Lien (varamedlem), May Lis Jakobsen
(varamedlem) og Nadja Olsen

Deltok ikke: Katarina Staalesen Bjørkås (styrets nestleder), Bård Strøm (styremedlem), Vemund Rimstad
Johansen (varamedlem), Karina Heggeli, Morten Ro Kolle (styremedlem), Andreas K
Jørgensen (varamedlem), Kjetil Fosse (varamedlem), Lone A Pilskog Rørvik (varamedlem) og
Valdemar Andersen (varamedlem)

Møteleder: Richard Vogt

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

hybridmøte.

1. Godkjenning protokoll fra forrige styremøte

Nytt styret er oppdatert i Brønnøysundregistrert basert på tingprotokollen. 

2. Godkjenning av vedtak fattet på mail

Det ble fattet følgende vedtak:

I den siste perioden har det ikke vært noen vedtakssaker som har blitt diskutert gjennom mail. 

3. Protokollførsel av vedtak fattet i AU

Der har ikke vært saker som er vedtatt av AU

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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4. Statusrapport fra seksjoner og utvalg

Rebecka, Cheer: 
God økning av medlemmer, flest av de yngre, Trollcheer har effekt. 
VM cheer: flere medaljer på både senior og junior. Planlegging av landslag for neste år. 
Digital klubbledersamling førstkommende onsdag, regelendringer. 
Kvalifisering i World Games, Doubles, i Hongkong. Vi håper å sende et lag. 
 
Olav, Lacrosse: 
NM i Lacrosse, gikk greit, møkkavær, ble et greit produkt, brukte NAIF TV, enkel å sette opp 
EM for kvinner i juli. Deltatt i i turnering i London. Skal spille åpningskampen i EM.
Jobbet med kampreglementet, fungerer ikke slik som ønsket. 
Stillingsinstruks på ny prosjektstilling er snart klar til å legges ut på finn.no 
Klubbledersamling snart. 
Regelendringer. Må se hvordan det skal implementeres? Må vedtas først. 

Ingen fra Disk tilstede: oppdatering kommer fra Thomas KL:
Gjennomført to NC
Forberedelse til VM i Australia - mulighet for kvalifisering til World Games
Vi har hatt møte med Olympiatoppen og fortalt om Toppidrett i NAIF - snakket om alle idrettene 
Økt med ca 1000 medlemmer i disk, litt utflating men fortsatt vekst. 
Ultimatekomiteen har hatt et eget møte og snakket om planer fremover, blant annet hvordan øke antall
medlemmer.

Ingen fra amerikansk fotball tilstede, Thomas informerer:
Fortsatt store utfordringer med nedgang i medlemsmassen. Tidligere vedtak fra styret om å bruke 1 mill fra
egenkapital til egen ansatt for utvikling av flaggfotball.  
Med litt innsats vil vi kunne vippe over grensen på 1500. Am.fotball var på rundt 1100 aktive  på forrige
medlemsregistrering. 
Flaggfotball viktig for å øke antall medlemmer. 
Vi har fått en en overgangsordning fra NIF slik at vi beholder deler av støtten fra NIF.
Vi har grunnstøtten til og med 2025. 
Gjennomført to NM, et veldig bra arrangement. Egil Norens minnepris ble delt ut for første gang i tillegg til Hall of
Fame. 
Klubbene melder om vekst i tackle, senior er greit, junior frafall. 
Presentasjon på flagg: laget en nettside, langtidsplan. 
Vi skal fokusere mye på klubbutvikling, mindre på seriegjennomføring. 
Relansert seniorlandslaget i tackle, blir representasjonslandslag (egenfinansiert og styres selv). 
Lyst ut stillinger på regionsansvarlige. Oppstart i august. Travis som koordinerer disse. 
Laget flere enkle PDF som ligger på nettsiden som kan lastes ned. 
Sliter litt med NAIF klubben, men vi jobber med det. 
Første uttak til flaggfotball, 50 stk som deltok. Miniturnering. Spilte mixed. 

5. Flagg-fotball - status

Informasjon om flaggfotballprosjektet ble gitt under status amerikansk fotball
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6. Statusrapport fra administrasjonen

Status idrettsregistrering: fortsatt ikke 100 % i mål, mangler 3 %. Totalt vokst med 11 % sammenlignet med ifjor.
Cheer og disk har vokst, lacrosse samme som tidligere, amerikansk fotball redusert antall medlemmer. 
Totalt 17 596 medlemmer i NAIF. Cheer som generer mest midler inn til forbundet. Unge generer mer penger
enn voksne. 

Hva er målet vårt? Styret må ta stilling dette. Hvor mange medlemmer er målet? 
For hver idrett over 1500 medlemmer får vi 1,8 mill i grunnstøtte. Akkurat nå er det am.fotball og Lacrosse som
er under 1500 (for am.fot får vi fortsatt grunnstøtte basert på tidligerere år)

Det er mye aktivitet, alle jobber godt og vi gjennomfører de fleste aktiviteter. 
Thomas informerer om sykdom blant 1 ansatt. 
3 ansatte som er på 100 % i prosjektstillinger, vi ønsker å beholde alle 3 for 2025. 
Må se på fordelingen av midler på neste styremøte. 
Stillingen til lacrosse må pushes i alle kanaler når den er klar. 
Thea tilbake fra barselspermisjon i juli. HR og organisasjon. 
Karina, fortsetter som prosjektleder og får i tillegg ansvar for verdiarbeid i tillegg til oppfølging av NAIF
Strategidokument. 

Ansattsamling i september? 
Hold av 27-28 september. Både styret og ansatte. 

Det har vært avholdt ledermøtet i NIF, i Ålesund. Thomas KL og Richard deltok. 
Årets samling var den beste samlingen Richard har deltatt på. 
En av de store temaer var at NIF trenger bedre muligheter til å beskytte sine medlemmer i varslingssaker. 
Bedre diskusjoner og gruppearbeid end tidligere. 
En bra idrettspresident, som virkelig bryr seg, også de mindre særforbundene. 

7. Statusrapport økonomi

Ingen store avvik. Mangler noe inntekter på NM Cheer. 

Godt jobbet av damelandslaget i Lacrosse på å hente inn midler til EM Lacrosse. Kommet inn flere midler. 

Laste opp en regnskapsrapport i Orgbrain når den er oppdatert. 

NAIF har vært med på et opprop til NIF på mer åpenhet rundt kostnader på fellestjenester, ønsker mulighet til å
påvirke. Vedtatt at det skal opprettes et organ som skal se på dette. Hvordan skal midlene fordeles? 

8. Skal NAIF gi støtte til opprettelse av Palæstinsk stat?

NIF: når det ikke ligger noe vedtak fra IOC og eller FN så er det ingen boikott eller støtte til noen. 
Vedtak fra tidligere styremøte er fortsatt gjeldende. Legg det ved her. 

9. Gjennomgang årshjul og bestemme dato for nye styremøter

Klubbledersamlinger: 4 helger. fra 2025 skal det være samme helg. 2026 blir det også forbundsting samme
helg. 

Går gjennom forslag på årshjul. 
Neste møte: ha et forslag for neste 12 måneder. 
Siste helgen i september, 27-28 september. Ønskelig at flest fra styret også deltar på dagtid på fredag. 
Må sende ut innkallingene. 

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

17. juni 2024
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Richard Vogt

6578a171e2dca0545d25c511

Liv Brurberg Hansen

657968386f72a25446643dce

Elisabeth Våland Suhr

657968376f72a25446643dad

Natalie Beatrice Andreassen

657968386f72a25446643def

Oda Kringeland

661a72063bab682aee84e640

Olav Strand Ruud

661a72083bab682aee84e6ca

Rebecka Ulsaker Knudsen

661a72073bab682aee84e694

Richard Vogt

2024-11-30 14:22 UTC

6578a171e2dca0545d25c511

Liv Brurberg Hansen

2024-11-28 21:26 UTC

657968386f72a25446643dce

Elisabeth Våland Suhr

2024-11-28 14:46 UTC

657968376f72a25446643dad

Natalie Beatrice Andreassen

2024-11-28 15:16 UTC

657968386f72a25446643def

Oda Kringeland

2024-12-09 11:38 UTC

661a72063bab682aee84e640

Olav Strand Ruud

2024-11-28 22:26 UTC

661a72083bab682aee84e6ca

Rebecka Ulsaker Knudsen

2024-11-28 15:20 UTC

661a72073bab682aee84e694


